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Abstract (en)
[origin: ES8404757A1] The invention relates to a miniature circuit breaker having remote control capabilities. The protection function of the circuit
breaker is ensured by a magnetothermal release cooperating with an operating mechanism to induce the opening of contacts. The remote control
function of the circuit breaker results from the presence of a triac connected in series with the contacts and the release. The creation or breaking of
the rated current occurs by conducting or locking the triac without activating the mechanism. The triac is automatically short-circuited when the arc is
switched on a lower horn during the cut-off phase following the appearance of a fault current detected by the release.

Abstract (fr)
L'invention concerne un disjoncteur miniature à courant alternatif et à télécommande. La fonction protection est assurée par le déclencheur
magnétothermique (32) coopérant avec le mécanisme (30) pour provoquer l'ouverture des contacts (22, 24). La fonction télécommande résulte de
la présence d'un triac (55) connecté en série avec les contacts (22, 24) et le déclencheur (32). L'établissement ou l'interruption du courant nominal
intervient par conduction ou blocage du triac (56) sans intervention du mécanisme (30). Le triac est automatiquement court-circuité lors de la
commutation de l'arc sur la corne inférieure (39) pendant la phase de coupure suite à l'apparition d'un courànt de défaut détecté par le déclencheur
(32).
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